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Vragen van de leden Van Toorenburg en Oskam (beiden CDA) aan de 
staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over het rapport inzake de 
luchtkwaliteit in celruimten in huizen van bewaring en gevangenissen 
(ingezonden 7 mei 2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het rapport inzake de luchtkwaliteit in celruimten 
in huizen van bewaring en gevangenissen?1 

Vraag 2
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de luchtkwaliteit in cellen zo spoedig mogelijk 
aan de daartoe gestelde eisen voldoet? 

Vraag 3
Wat betekent onderhavig onderzoek voor het voorgenomen Masterplan DJI 
2013–2018?2 

Vraag 4
Kunt u een inschatting geven van de kosten die met de aanpassingen 
gemoeid zijn? Deelt u de mening van de Groepsondernemingsraad Gevange-
niswezen (GOR GW) dat die de 29 mln. te boven zullen gaan? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat van meerpersoonscelgebruik geen sprake kan zijn, 
indien de cellen nog niet eens voldoen aan de eisen voor enkelvoudig 
celgebruik?

1 AD, 4 mei 2013
2 Kamerstuk, 245 87, nr. 490
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